
Warszawa, dnia 11 lutego 2008 r.  

 

 

Szanowna Pani 

Prof. dr hab. Barbara Kudrycka 

Minister Nauki i Szkolnictwa Wyższego 

 

 

Szanowna Pani Minister, 

 

W nawiązaniu do przeprowadzonej rozmowy, pragnę zainteresować 

Panią Minister sprawą problemów podatkowych  związanych ze szkoleniami. 

Ma ona duże znaczenie dla szkół wyższych, firm szkoleniowych, a także innych 

instytucji zainteresowanych podnoszeniem kwalifikacji  pracowników. 

Wśród tych instytucji znajdują się m. in. Prokuratoria Generalna, a także 

Fundacja Rektorów Polskich, która obejmuje swoją misją prowadzenie w 

ramach partnerstwa strategicznego z KRASP, seminariów i konferencji 

szkoleniowo-dyskusyjnych adresowanych do szkół wyższych w ramach stałych 

przedsięwzięć w Programie Doskonalenia Kadr Kierowniczych Uczelni.  Prezes 

Prokuratorii przekazał mi ostatnio załączoną notatkę zawierającą ocenę 

aktualnych uwarunkowań prawnych oraz propozycje znalezienia rozwiązania 

tak, aby obowiązujące regulacje nie prowadziły do absurdalnych interpretacji i 

tym samym nie ograniczały rozwoju kształcenia ustawicznego w naszym kraju. 

  Ze swej strony, zgadzając się z przekazaną mi ekspertyzą Prokuratorii, 

opowiadam się za  możliwie niezwłocznym wydaniem odpowiedniego aktu 

prawnego w postaci nowego rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej oraz 

Ministra Pracy i Polityki Społecznej. Jestem przekonany, że problem zostałby 

rozwiązany szybciej gdyby mogło to nastąpić z inicjatywy lub przy wsparciu 

Pani Minister. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

    

 

 

  

     prof. dr hab. Jerzy Woźnicki 


